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Petycja dot. budowy chodnika w ciągu ulicy Kolejowej w miejscowości Targówka 

W związku z nowymi okolicznościami - w załączeniu do petycji pismo PKP PLK SA dot. możliwości 
budowy chodnika na terenie działki kolejowej, wnoszę petycję o: budowę chodnika w ciągu ulicy 
Kolejowej w miejscowości Targówka. Petycja jest składana w interesie publicznym. Pismo w 
załączeniu. 
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Wójt Gminy Mińsk Mazowiecki 
Sz. P Antoni Janusz Piechoski 

W związku z nowymi okolicznościami - w załączeniu do petycji pismo PKP PLK SA dot. 
możliwości budowy chodnika na terenie działki kolejowej, wnoszę petycję o: budowę 
chodnika w ciągu ulicy Kolejowej w miejscowości Targówka. Petycja jest składana w interesie 
publicznym. 

1. Tytuł zadania: Budowa chodnika w ciągu ulicy Kolejowej w miejscowości Targówka 
{odcinek do końca miejscowości) lub w przypadku braku możliwości realizacji 
zadania, podjęcie przez gminę aktywnych działań mających na celu pozyskanie 
środków na ten cel z funduszy krajowych lub europejskich. 

2. Lokalizacja miejsca realizacji zadania: Targówka, ul. Kolejowa. 
3. Uzasadnienie celowości realizacji zadania: Budowa jednostronnego chodnika wzdłuż 

części ul. Kolejowej {od istniejącego fragmentu chodnika - na wysokości działki 
254/3, do końca miejscowości Targówka) jest niezbędna, aby umożliwić bezpieczne 
poruszanie się pieszych, m.in. idących do/z przystanków autobusowych lub stacji 
kolejowej Anielina. Obecnie piesi poruszają się skrajem jezdni: Brak chodnika jest 
dużym utrudnieniem oraz stwarza realne niebezpieczeństwo, szczególnie w okresie 
jesienno-zimowym. Budowa chodnika jest niezbędna w aspekcie znaczącej poprawy 
bezpieczeństwa pieszych, którzy z powodu ograniczonej widoczności, braku 
możliwości poruszania się chodnikiem, konieczności poruszania się ulicą stają w 
obliczu realnego zagrożenia ich zdrowia i życia. 

4 SpnłPrm~ pnpfłrriP. wnlosk 1: W załączenlu lista rnrr1rrir1 c;rnłPrrnPen 
{www.petycjeonline.com) w celu realizacji niniejszego zadania. Obecna lista poparcia 
petycji zawiera 247 głosów. Aktualna lista poparcia petycji dostępna jest pod adresem 
URL: https://www.petycjeonline.com/kolejowa 

5. Szacunkowy koszt zadania: Budowa ok. 700 m.b. chodnika, szacunkowy koszt 
450 OOO zł. 

Informacja: wyrażam zgodę na ujawnienie na stronie internetowej mojego imienia i 
nazwiska. 

Michał Chabera 
Załączniki: 
- pismo PKP PLK SA, 
- lista sygnatariuszy petycji z komentarzami. 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

Targówka, 2024-09-23 

2 Targówka, 2024-09-23 

3 Targówka, 2024-09-23 Mieszkam na ulicy Kolejowej i uważam że chodnik jest niezbędny 

4 Targówka, 2024-09-23 

5 Targówka, 2024-09-23 

6 Targówka, 2024-09-23 

7 Targówka, 2024-09-23 

8 Targówka, 2024-09-23 Jest to ulica bardzo często uczęszczana nie tylko przez mieszkańców 
Targówki, ale również mieszkańców okolic. Zbliża się sezon jesienno- 
zimowy, najbardziej niebezpieczny. Bardzo szybko robi się ciemno, 
drogą uczeszczaja dzieci wracające ze szkół, jest słaba widoczność. W 
sezonie zimowym po odgarnięciu śniegu z dróg, ulica robi się jeszcze 
węższa, samochody mają ciężko się minąć a pieszy musi iść zasniezonym 
poboczem, które jest slizgie i przede wszystkim bardzo niebezpieczne 

9 Targówka, 2024-09-23 

10 Targówka, 2024-09-23 

11 Targówka, 2024-09-23 Jestem mieszkańcem ulicy Kolejowej i chce zapewnić swoim dzieciom 
bezpieczeństwo! 

12 Targówka, 2024-09-23 

13 Mińsk 2024-09-23 
Mazowiecki, 

14 Targówka ul 2024-09-23 

15 Targowka„ 2024-09-23 Zależy mi na bezpieczeństwie wszystkich uczestników ruchu, a także 
moich dzieci i rodziny poruszajacych się ulicą Kolejową w Targówce. 

16 Targówka, 2024-09-23 

17 Targówka, 2024-09-23 Brak chodnika przy ulicy, którą chodzą dzieci i młodzież do szkoły, na 
przystanek PKP i przystanek komunikacji miejskiej, to wielkie 
zaniedbanie w kwestii bezpieczeństwa I!! Najwyższy czas o to zadbać!': 

1~ T;irańwk-;i, ?n?4-ną-;n, Rnr,iPnPń'itwn to nasza wspćtna scrawa.. 

19 Targówka, 2024-09-23 

20 Targówka, 2024-09-23 Uważam, że jest to konieczne, żeby zapewnić bezpieczeństwo 
spacerowiczom szczególnie wracającym pieszo ze szkól dzieciom. 

21 Mińsk 2024-09-23 
Mazowiecki, 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

22 Targówka, 2024-09-23 Bezpieczeństwo mieszkańców m. Targówka. 

23 Targówka, 2024-09-23 

24 Targówka, 2024-09-23 

25 Siedlce, 2024-09-23 

26 Targówka, 2024-09-23 

27 Targówka, ul. 2024-09-23 Budowa chodnika jest niezbędna ze względu na bezpieczeństwo. 
Kolejowa, 

28 Targówka 2024-09-23 
ul.kolejowa, 

29 Targówka, 2024-09-23 

30 Targówka, 2024-09-23 

31 Targówka, 2024-09-23 Chodnik jest niezbędną inwestycją zapewniającą bezpieczeństwo 
mieszkańcom . 

32 Targówka, 2024-09-23 

33 Targówka, 2024-09-23 

34 Targówka, 2024-09-23 Chodnik to bezpieczeństwo mieszkańcow. Budujemy go na raty od 10 
lat, 

35 Targówka 2024-09-23 

36 Targówka, 2024-09-23 

37 Targówka, 2024-09-23 

38 Targówka, 2024-09-23 

39 Targówka, 2024-09-23 Jestem mieszkańcem miejscowości Targówka i zależy mi na 
bezpieczeństwie pieszych 

40 Targówka, 2024-09-23 

41 Targówka Ul 2024-09-23 
kolejowa, 

42 Mińsk 2024-09-23 Będę niedługo mieszkańcem przy ulicy Kolejowej, mam dzieci które 
Mazowieck - będą samodzielnie poruszały się w kierunku stacji anieli na. 
Targówka, 

43 Targówka, 2024-09-23 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

44 Targówka, 2024-09-23 

45 Targówka, 2024-09-23 

46 Targówka, 2024-09-23 

47 Targówka, 2024-09-23 

48 Targówka, 2024-09-23 

49 Targówka ul 2024-09-23 
Kolejowa, 

50 Targówka, 2024-09-23 

51 Targówka, 2024-09-23 

52 2024-09-23 
05-300 
Targówka, 

53 Targówka, 2024-09-23 

54 Targówka, 2024-09-23 

55 Targówka, 2024-09-23 

56 Targówka, 2024-09-23 

57 Targówka, 2024-09-23 Podpisuję, ponieważ bezpieczeństwo ~ieszych, a w szczególności dzieci 
jest rzeczą najważniejszą. 

58 Targówka, 2024-09-23 

59 Targówka, 2024-09-23 

60 Targówka ul 2024-09-23 
Kolejowa, 

61 Targówka, 2024-09-23 

62 Targówka, 2024-09-23 

63 Targówka, 2024-09-23 

64 Poznań, 2024-09-23 Popieram konieczność zapewnienia pieszym bezpiecznego poruszania 
się po drodze. 

65 Mińsk 2024-09-23 
Mazowiecki, 

66 Targówka, 2024-09-23 

67 Targówka, 2024-09-23 

68 Targówka, 2024-09-23 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

69 Targówka, 2024-09-23 Brak chodnika uniemożliwia samodzielne poruszanie się dzieci ulicą 
Kolejową. 

70 Targówka, 2024-09-23 

71 Targowka, 2024-09-23 Posiadam działkę w tej miejscowości i zależy mi na bezpieczeństwie 
przechodniów. 

72 Mińsk 2024-09-23 
Mazowiecki, 

73 Targówka, 2024-09-24 

74 Targowka, 2024-09-24 Kupujemy działkę na ulicy kolejowej oraz zamierzamy wybudować dom 
a chodnik jest niezbędną infrastrukturą by bezpiecznie korzystać z ulicy, 
szczególnie niezbędną dla dzieci. 

75 Targówka, 2024-09-24 

76 Targówka, 2024-09-24 

77 Targówka, 2024-09-24 obecnie to tragedia dla pieszych w okresie zimowym 

78 Mrozy, 2024-09-24 

79 Targówka, 2024-09-24 

80 Targówka, 2024-09-24 

81 Targówka, 2024-09-24 Bezpieczeństwo mieszkańców 

82 Targówka, 2024-09-25 

83 Mińsk 2024-09-26 Często przejeżdżam ta droga i piesi idą ulica bo ni~ mają innego wyjscia 
Mazowiecki, 

84 Targówka, 2024-09-26 

85 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

86 Mińsk 2024-09-26 Popieram rozbudowę Targowki 
Mazowiecki, 

87 Targowka, 2024-09.-26 

88 Targówka, 2024-09-26 Konieczność poruszania się ulicą stwarza zagrożenie zdrowia i życia 
ludzi. Dodatkowo ten fragment ulicy Kolejowej nie ma oświetlenia (tylko 
część doświetlają lampy z peronu). 

89 Targówka, 2024-09-26 

90 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

91 Targówka, 2024-09-26 

92 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

93 Targówka, 2024-09-26 

94 Budy 2024-09-26 Jeżdżę tamtędy codziennie autem i wielokrotnie mijam lub wyprzedzam 
Barcząckie, pieszych na ulicy Kolejowej. Są oni mało widoczni i często w ostatniej 

chwili zauważalni. Lepiej działać zawczasu zanim ktoś zginie. 

95 Targówka, 2024-09-26 

96 Mińsk 2024-09-26 Ponieważ popieram inwestycję w rozwoj 
Mazowiecki, 

97 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

98 Mińsk 2024-09-26 Bezpieczeństwo pieszych 
Mazowiecki, 

99 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

100 Mińsk maz, 2024-09-26 

101 Targówka, 2024-09-26 Jestem mieszkańcem ulicy Kolejowej. 

102 Targówka, 2024-09-26 

103 Targówka, 2024-09-26 Często spaceruję z dziećmi ul. Kolejową. Niestety w godzinach 
wzmożonego ruchu muszę rezyqnować z przejścia tym odcinkiem ze 
względu na bezpieczeństwo. Ruch pieszy oraz samochodowy na 
przestrzeni kilku lat na tej ulicy ciągle się zwiększa dlatego dla 
bezpieczeństwa mieszkańców powinien powstać tam chodnik. 

104 Targówka, 2024-09-26 Popieram pomysł. Przejście wzdłuż jezdni przy tak dużym natężeniu 
ruchu jest bardzo niebezpieczne. 

105 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

106 Targówka, 2024-09-26 

107 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

108 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

109 Targówka, 2024-09-26 Jestem mieszkanką Targówki. Razem z dziećmi chodzę pieszo poboczem 
co nie jest bezpieczne zwłaszcza gdy jest ciemno. Samochody często 
jeżdżą z większą prędkością jaka jest dozwolona. 

11 O Targówka, 2024-09-26 

111 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

112 Mińsk 2024-09-26 Korzystam z tej drogi i jest tam bardzo niebezpiecznie. 
Mazowiecki, 

113 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

114 Poznań, 2024-09-26 

115 Minsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

116 Mińsk 2024-09-26 Ponieważ chodzę tą drogą na spacery 
Mazowiecki, 

117 Mińsk 2024-09-26 Często jeżdże tą drogą i muszę zachowywać szczególną ostrożność bo 
Mazowiecki, tą drogą poruszają się piesi, których trzeba omijać. 

118 Targówka, 2024-09-26 

119 Minsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

120 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

121 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

122 Mińsk 2024-09-26 Potrzebuje tego chodnika 
Mazowiecki, 

123 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

124 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

125 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

126 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

127 Targówka, 2024-09-26 

128 mińsk 2024-09-26 
mazowiecki, 

129 Mińsk 2024-09~26 
Mazowiecki, 

130 Krosno, 2024-09-26 

131 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

132 Mińsk 2024-09-26 Podpisuje bo w tym miejscu potrzebny jest chodnik dla pieszych. 
Mazowiecki, Podniesie on znacznie bezpieczeństwo. 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

133 Karolina, 2024-09-26 

134 Targówka, 2024-09-26 Korzystał bym i zależy mi nampoprawie bezpieczeństwa. 

135 Karolina, 2024-09-26 

136 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

137 Mińsk 2024-09-26 
Mzowiecki, 

138 Kalisz, 2024-09-26 

139 Minsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

140 Mińsk 2024-09-26 
Mzowiecki, 

141 Targówka, 2024-09-26 Zależy mi na bezpieczeństwie mieszkańców, oraz moich dzieci, które za 
dwa lata będą mogły jeździć do szkoły pociągiem. 
Z poważaniem 

142 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

143 Kłodawa, 2024-09-26 

144 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

145 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

146 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

147 Targówka, 2024-09-26 

148 Targówka, 2024-09-26 

149 Targówka, 2024-09-26 

150 Stare Zakole, 2024-09-26 Przejście pieszo ulicą Kolejową w Targówce jest niebezpieczne 

151 Stare Zakole, 2024-09-26 .. 
152 Mińsk 2024-09-26 

Mazowiecki, 

153 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

154 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

155 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

156 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

157 Zamienie, 2024-09-26 Chodniki są potrzebne 

158 Minsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

159 Warszawa, 2024-09-26 Inicjatywa jest społecznie potrzebna 

160 Mińsk 2024-09-26 
Mazowiecki, 

161 Mińsk 2024-09-26 Odwiedzam w okolicach ul. Kolejowej znajomych 
Mazowiecki, 

162 Targówka, 2024-09-27 

163 Targówka, 2024-09-27 Mieszkam przy ul. Kolejowej i znam problem. 
Jest to inwestycja niezbędna w naszej miejscowości ze względu na 
bezpieczeństwo. Stwierdzam to jako pieszy i jako kierowca. 

164 Nowe Osiny, 2024-09-27 

165 Mińsk 2024-09-27 
Mazowiecki, 

166 Targowka, 2024-09-27 

167 Mińsk 2024-09-27 
Mazowiecki, 

168 Minska 2024-09-27 Bezpieczeństwo pieszych 
mazowiecki, 

169 Nowe Osiny, 2024-09-27 

170 Mińsk Maz, 2024-09-27 

171 Mińsk 2024-09-27 Wszytkim zależy na bezpieczeństwie swoim i dzieci. 
Mazowiecki, 

172 Nowe Osiny, 2024-09-27 • 
173 Nowe Osiny ul. 2024-09-27 

174 MIŃSK 2024-09-27 
MAZOWIECKI, 

175 Karolina, 2024-09-27 Chodniki są bardzo przydatne dla matek z dziećmi. 

176 Karolina, 2024-09-27 



# Nazwa 
Miejsce 
zamieszkania 

177 Warszawa, 

178 Mińsk 
Mazowiecki, 

179 Janow, 

180 Mińsk 
Mazowiecki, 

Opublikowane Komentarz 

2024-09-27 

2024-09-27 

2024-09-27 

2024-09-27 Uważam, że to bardzo dobra idea, która z pewnością poprawi codzienne 
funkcjonowanie mieszkańców Targówki i tym samym zwiększy ich 
bezpieczeństwo. 

181 Mińsk 2024-09-27 
Mazowiecki, 

182 Targówka, 2024-09-27 Na ulicy jest duży ruch a brak chodnika jest dużym zagrożeniem 
zwłaszcza po zmroku 

183 Targówka, 2024-09-27 

184 Targówka, 2024-09-28 

185 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

186 Targówka, 2024-09-28 

187 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

188 Targówka, 2024-09-28 Inni mają, a my nie mamy 

189 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

190 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

191 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

192 Targowka, 2024-09-28 

193 Targówka, 2024-09-28 

194 f(IIIŃSK 2024-09-28 Mieszkam w niedalekiej okolicy, i zauważam problem . 
MAZOWIECKI, 

195 Targówka, 2024-09-28 

196 Targówka, 2024-09-28 

197 Targówka, 2024-09-28 

198 Targówka, 2024-09-28 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

199 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

200 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

201 Mińsk 2024-09-28 To potrzeba inwestycja. 
mazowiecki, 

202 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

203 Zakole 2024-09-28 Podpisuję, ponieważ ja jako uczestnik tej drogi jako kierowca widzę 
Wiktorowo, realne zagrożenie nie tylko dla pieszych, ale i kierowców. Piesi idą 

skrajem jezdni, często słabo widoczni, najczęściej dzieci i młodzież. 
Niektórzy spacerują z psami lub dziećmi w wózkach, na rowerkach, 
sporo osób biega. Są narażeni na niebezpieczeństwo, ponieważ na tej 
drodze auta jeżdżą dość szybko, szczególnie teraz kiedy stała się drogą 
objazdową ul. Mazowieckiej. A jesienią, kiedy wcześniej jest ciemno, 
pada deszcz to zagrożenie jest bardzo wysokie. Chodnik jest potrzebny i 
pilny. 

204 Targówka, 2024-09-28 Chodnik jest potrzebny do bezpiecznego poruszania się m.in z domów 
do stacji kolejowej oraz na autobus szkolny 

205 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

206 Targówka, 2024-09-28 

207 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

208 Mińsk 2024-09-28 Popieram budowę chodnika dla bezpieczeństwa pieszych 
Mazowiecki, 

209 Mińsk 2024-09-28 
Mazowiecki, 

210 Warszawa, 2024-09-28 Jeżdżę często do przyjaciół widzę jak ważne jest to aby chodnik powstał 
- że względów bezpieczeństwa - z punktu widzenia kierowcy jak i 
pieszego. 

211 Targówka, 2024-09-28 

212 * Targówka, 2024-09-28 

213 Targówka, 2024-09-28 

214 Targówka, 2024-09-29 Moje dzieci chodzą co dziennie i wracają ze szkoły poboczem, potrzebny 
jest chodnik dla bezpieczeństwa. 

215 Mińsk 2024-09-29 
Mazowiecki, 

216 Chochoł, 2024-09-29 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania Opublikowane Komentarz 

217 Chochoł, 2024-09-29 

218 Targówka, 2024-09-29 

219 Stare Zakole, 2024-09-29 

220 Stare Zakole, 2024-09-29 Codziennie pokonuję tamtą trasę .. ! jest niebezpiecznie. 

221 Stare Zakole, 2024-09-30 

222 Stare Zakole, 2024-09-30 Ulica kolejowa jest bardzo niebezpieczna. 
Pomimo progów zwalniających auta rozpędzają się szczególnie na 
odcinku, na którym już nie ma chodnika oraz progów zwalniających. 

Zamiast chodnikiem piesi w tym szczególnie dzieci muszą iść jezdnią. 
Zdecydowanie brakuje tam chodnika. Jego brak realnie wpływa na brak 
bezpieczeństwa. 
Cały odcinek -od stacji w Anielinie aż do zakrętu w Mariance jest bardzo 
niebezpieczny. Drogą porusza się bardzo dużo pieszych( okolicznych 
mieszkańców), jak również dzieci, które przemieszczają się między 
miejscem zamieszkania a szkolą w Mariance. 

223 Stare Zakole, 2024-09-30 Korzystam regularnie z ulicy i brak chodnika stanowi niebezpieczeństwo 

224 Mińsk 2024-10-01 
Mazowiecki, 

225 Mińsk 2024-10-01 
Mazowiecki, 

226 Mińsk 2024-10-01 
Mazowiecki, 

227 Stare Zakole, 2024-10-02 Bardzo przyda się ten odcinek chodnika a najlepiej jakby był zbydowan 
aż do tunelu w Starym Zakolu. 

228 Stare Zakole, 2024-10-03 

229 Mińsk 2024-10-03 Jeżdżę tam rowerem. Szkoda, że nie walczymy o ścieżkę rowerową, ale 
Mazowiecki, chodnik rozumiem mieszkańcom potrzebny. 

230 Mińsk 2024-10-03 
Mazowiecki, 

231 Mińsk 2024-10-03 Czesto chodzę na spacery z psem ul. Kolejową. 
Mazowiecki, 

# 

232 Targówka, 2024-10-03 

233 Targówka, 2024-10-06 Dziurawa i niebezpieczna nawierzchnia znqraźajaca pieszym i 
rowerzystom. 

234 Kolonia Janów, 2024-10-07 Doceniam zaangażowanie a poza tym sporadycznie poruszam się tą 
ulicą i potwierdzam to, co jest opisane. 

235 Mińsk 2024-10-09 
Mazowiecki, 



Miejsce 
# Nazwa zamieszkania 

236 Targówka, 

237 Targówka, 

238 Targówka, 

239 Mińsk Maz, 
I 

240 Mińsk Maz, 

241 Mińsk Maz, 

242 Targówka, 

243 Mińsk 
Mazowiecki, 

244 Targówka, 

245 Mińsk 
Mazowiecki, 

246 Mińsk 
Mazowiecki, 

247 Mińsk 
Mazowiecki, 

Opublikowane Komentarz 

2024-10-1 O B37Y 

2024-10-1 O 

2024-10-10 

2024-10-14 

2024-10-14 

2024-10-14 

2024-10-15 

2024-10-15 

2024-10-15 

2024-10-18 Uważam, że to dobra inwestycja potrzebna dla mieszkańców i dalszego 
rozwoju miasta i lokalnych ciągów komunikacyjnych. 

2024-12-31 

2025-02-25 

" 


